
 

                                                                                                                         

 

 

                                                                                  
 

 

    GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV 

 

Til stede:  

Kristin Nygård Schau 

Christian Mortensen 

Kjetil Skistad 

Hege Nygård  

Heidi Lindalen 

Irma Fakic 

Aina Berntsen  

 

Meldt forfall: 

Steffen Aarhus Nilsen 

Øystein Smith 

Jan Eikså 

 

 

                                                                                                                                  

Referatført: 

Nodeland – 25.08.2019 

Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball 

Dato: 14.08.2019 
    

Nr. Sak Ansvar 

 Godkjenning av referat Kristin 

 Ingen kommentarer til referatet da det ble sendt ut til godkjenning av 

styremedlemmer.  
 

01/19 Gjennomgang av årshjul Kristin 

14.08.19: 

Aina lager oversikt over innetidene for de enkelte lag. Derav er det ikke behov for et trenermøte i 

september. Vi planlegger trenersamling i oktober, der vi blant annet tar opp den nye sportsplanen som 

tema. 

02/19 Gjennomgang av status økonomi  Heidi 

14.08.19: 

Heidi gikk gjennom budsjettet. Vi har færre skiltsponsorer enn budsjettert, dette gir noe mindre inntekter. 

Det er enighet i styret at det bør gjøres en innsats og at vi i styret prøver å skaffe en sponsor hver, frem til 

neste styremøte. For å bli skiltsponsor koster det 5000kr det første året, hvor av 2000kr går til å lage skilt og 

3000kr til spons. Det andre året koster 3000kr.  

  

Dyrere LKB cup, mindre KIWI cup samt garasjeutbygging har påvirket budsjett i år. Det er også avsatt 

30 000kr til trenersamling.  

På tross av dette ligger vi ann til  150 000 i overskudd i 2019 og rundt 1 million på anleggskonto.  

03/19 Gjennomgang av arbeidsoppgaver fra forrige styremøte Kristin 

 

11/19 Status restanse/orientering etter forrige møte:  Kristin 

Sak 24/19 Samarbeid med håndballen 

Kristin inviterer håndballen til nytt møte i høst for å diskutere ulike samarbeidsformer.   
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Sak 25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester 

Klubben har i 2017 fått 40 000 kr i støtte fra Søgne og Greipstad Sparebank. I år har vi fått 20 000kr. Av de midlene er 

det brukt 20 000kr på benker på Hortemo og 10 000kr i høyttaler anlegg. Syret har diskutert tidligere om å kjøpe 

innbytterbenk. Steffen har innhentet et tilbud hvor to innbytterbenker koster 50 000kr. Til neste møte prøver vi å 

innhente flere tilbud og lande ifht til innbytterbenker.  

 

Sak 26/19 Kvalitetsklubb  

Kristin informerer om at prosessen om å bli kvalitetsklubb har allerede begynt. Ifølge Kristin oppfyller vi ca 70% av 

kriteriene som etterspørres. Det som bør prioriteres og som vi ikke kommer utenom er trenerkurs. Vi er enige om at vi 

gjennomfører trenerkurs høsten 19/våren 20.   

 

31/19 Dugnad Kjetil 

14.08.19: 

I 2019 har Greipstad fotball ikke hatt noen toalettpapir dugnad. Det blir dugnad i løpet av september. 

Foreldrekontakter vil få nærmere informasjon om dette fra Kjetil, men det som er snakk om er at hvert 

medlem skal selge to toalettsekker a 250kr 

32/19 Nøkkelsystem til klubbhus/kiosk /garasje? Sikring av kiosk Øystein/ Kristin 

14.08.19: 

Styret har blitt enige om tidligere at det trenges bedre nøkkelsystem enn det som vi har i dag. Tilbudet som 

er innhentet er på 20 000kr og da vil vi få et nytt system på på nøkler. Alternativet er å bygge på dagens 

system, noe som vil koste ca 5000kr. Vi blir enige om at Øystein innhenter nytt tilbud. Kristin hører med 

hovedstyret om de vil dele på kostnaden.  

 

Sikring av kiosken: Det har vært to innbrudd i kiosken i løpet av relativt kort tid. Styret beslutter at vi 

kjøper inn sensorlys som kan monteres på alle sider av kiosken slik at det blir lys hver gang det beveger seg 

noen på utsiden av kiosken. I tillegg sjekker Kjetil ut om det finnes noen alarm løsning der alarmen går til 

noen som bor i nærheten dersom den utløses.  

 

33/19 Trenerkurs Aina/ Kristin 

14.08.19: 

Kristin informerer om at det er mottatt mail fra Olafur Ørn Bjarnarson fra Agder fotballkrets. Han ønsker å 

komme i dialog med styret i Greipstad fotball for å øke andelen trener som har trenerkurs. Vi kan 

bestemme både sted og tid for når trenerkurs skal foregå. Teorien kan tas hjemme mens praksis kan 

gjennomføres i forbindelse med treningene. Kristin inviterer Olafur Ørn Bjarnarson  til neste styremøte slik 

at vi får mer informasjon om trenerkurs og hvordan vi skal gjennomføre det. .   

 Eventuelt  

- Styret enes om at trenersamlingen bør foregå utenfor klubbhuset og blir enige om at Heidi 

undersøker priser på møterom på hoteller i Kristiansand til neste styremøte.  

- Kristin og Hege handler inn maling neste uke slik at seniorlaget kan begynne med innvendig maling 

av to rom og en murvegg på klubbhuset.  
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 Oppfølgingssaker:  

24/19 Samarbeid med håndballen  

25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester  

26/19 Kvalitetsklubb  

32/19 Nøkkelsystem og alarm til klubbhus/kiosk /garasje  

33/19 Trenerkurs  

   

   

 

Referent: Irma Fakic 
*se neste side for avsluttede 

 

Neste styremøte: 11.09.2019 

 

 

 

 

Avsluttede/ferdig behandlede saker:  

Sak 

nr. 

Sak Ansvar Avsluttet 

00/19 Godkjenning av referat Kristin  

01/19 Gjennomgang av årshjul Kristin   

02/19 Gjennomgang av status økonomi Heidi  

03/19 Gjennomgang av arbeidsoppgaver fra forrige styremøte Kristin  

04/19 Signering av taushetspliktskjema for styremedlemmer Kristin 16.01.19 

05/19 Fremtidige styremøter (dato, klokkeslett og intervall) Kristin 16.01.19 

06/19 Gjennomgang og fordeling av arbeidsoppgaver under hvert verv Kristin 16.01.19 

07/19 Evaluering av Kiwi cup Kristin  16.01.19 

08/19 Trener seniorlag 2019 Jan 13.02.19 

09/19 Planlegging av trenersamling i januar/februar Kristin 13.02.19 

10/19 Forberedelser til 17 mai arrangement Heidi/Kjetil 08.05.19 

11/19 Oppfølgingssaker fra forrige møte /orientering etter forrige møte  
Kristin  

 

12/19 Gjennomgang av årshjul Kristin  

13/19 Søknad om stipend- ung trener Kristin 13.02.19 

14/19 Diverse søknader om midler til klubben Kristin 13.02.19 

15/19 Forprosjekt hall Steffen 13.02.19 

16/19 Planlegging av kick off 2019 Kristin 08.05.19 

17/19 Vurdering av innkjøp av 3er baner Kristin 13.02.19 

18/19 Bruk av økonomiske midler til lagkasser Kristin 13.02.19 

19/19 Innspill sendt inn fra Ole K. Skomedal Kristin 13.03.19 

20/19 Orientering til styret fra foreldrekontakter Kristin/Hege 13.03.19 

21/19 Tilbud til keepere Jan 13.03.19 

22/19 Forslag om å lage «staller» langs den nye banen Steffen 10.04.19 

23/19 Sportsplan Jan 08.05.19 

24/19 Samarbeid med håndballen Kristin  

25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester  Kristin   

26/19 Kvalitetsklubb Kristin   

27/19 Sør Cup påmeldingsavgift  Kristin 08.05.19 
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28/19 Egenandel for spillere fra andre klubber som lånes til cup 

 

Kristin 05.06.19 

29/19 Utleie av klubbhus til trenere og styremedlemmer 

 

Kristin 05.06.19 

30/19 Bruk av kiosk og toaletter i tilknytning til kiosken 

 

Kristin  05.06.19 

31/19 Dugnad Kjetil 14.08.19 

32/19 Nøkkelsystem til klubbhus/kiosk/garasje Øystein  

33/19 Trenerkurs Kristin  

34/19    

35/19    

36/19    

37/19    

38/19    

39/19    

40/19    

41/19    

42/19    

43/19    

44/19    

 

 

 


